
KOMISIA ŠKOLSTVA A KULTÚRY 
obec Kúty

Zápisnica č. 4/2015

Dátum: 29. 9. 2015, 18.00 hod.
Miesto: Miestna knižnica Kúty
Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Prítomní: Vítková Eva
Krátka Daša, Ing.
Barkócziová Milica
Pernecký Patrik
Soňa Antálková
Tomáš Valla
Ralbovská Vilma

Hostia: Richard Drška – za o.z. Pjekné mjestečko

Program:
1/  Privítanie a otvorenie porady
2/  Projekt „Múzeum v Kútoch“
3/  Kalendár podujatí
4/  Modernizácia knižnice
5/  Iné
6/  Záver

Zápis z priebehu rokovania:

1/ Privítanie

Predseda komisie Antálková Soňa privítala prítomných členov komisie a zároveň 
otvorila poradu komisie č. 4/2015.

2/ Múzeum

Predseda komisie vyzvala zástupcu o.z. Pjekné mjestečko na prezentovanie 
projektu. Richard Drška prezentoval projekt „Múzeum v Kútoch“ a požiadal členov 
kultúrnej komisie o vyjadrenie ohľadom spolupráce na realizácii. Na kúpu je 
potrebných 20.500 Eur, vyplatiť do 11/2015. V prezentácii chýbajú informácie 
ohľadom ďalšieho financovania. 
Kultúrna komisia žiada o dopracovanie projektu, nakoľko je nepostačujúci. Koľko do 
projektu investuje Pjekné mjestečko (vlastné zdroje), návratnosť investície, etapy 
výstavby + odhadovaný rozpočet.
Kultúrna komisia posudzuje projekt z hľadiska kultúrneho prínosu pre obec ako 
vhodnú investíciu. Všetci prítomní členovia odsúhlasili  realizáciu múzea a 



spoluprácu obce s o.z. Pjekné mjestečko. Je však potrebné ďalšie posúdenie 
z finančnej a stavebnej komisie.
Jednou z možností je pôžička od obce (z obecného podniku), bezúročne. Pjekné 
mjestečko odhaduje možný ročný zisk zo svojich aktivít cca 4-5 tis. Eur, ktoré by 
mohol investovať do realizácie projektu.
Do 12. 10. predloží Pjekné mjestečko dopracovaný projekt.

3/ Kalendár podujatí

do konca r. 2015

 21. 10. Úcta k starším – od 70 r. dôchodcovia dostanú osobné pozvánky, v 
programe navrhujeme detské folklórne vystúpenie (Milica Barkóciová)

 24. 10. Súťaž vo vareni gulášu
 11. 11. Lampiónový sprievod
 15. 11. Divadlo z Opatovej
 21. 11. 2015 Kúcané Kúcanom – náklady cca 250 Eur

Program v kinosále, pri šatni cimbálka, víno, občerstvenie..
 3. 12. Stretnutie všetkých bývalých a súčasných zamestnancov MŠ
 4. 12. Mikuláš, 60. výročie predškolskej výchovy, Otváranie vianočných trhov
 Koncerty ZUŠ
 Vianočné trhy – v trvaní 1-2 dni, popri akciách v kultúrnom dome
 27. 12. 2015 Tradičný vianočný koncert v spolupráci s farským úradom. 

Břeclavan cimbálka – 100 Eur

v r. 2016

 6. 2. 2016 Ples v kultúrnom dome „Krojová zábava“ – dychovka 800 Eur, 
cimbálka 300 Eur

 Po veľkej noci (apríl) – Koštovka vína
 30. 4. 2016 - Stavanie mája – pozvať aj dôchodcov (spev, tradičné piesne)
 Deň matiek – spolupráca ZŠ, ZUŠ, CVČ
 Pjekné mjestečko žiada späť do svojej organizácie Za Kútama na vršečku 

(jarmok), minulý rok to bolo pod CVČ. Milica Barkóci preverí túto možnosť u 
riaditeľky CVČ.

 Deň detí navrhuje kultúrna komisia organizovať samostatnie, nie spolu s 
olympiádou

 5. - 9. 8. 2016 Hody – vystúpenia v piatok a nedeľu - náklady po cca 900 Eur
 Kúcanský festival jedla – v budúcom ročníku sa snažiť prezentovať rôznorodé 

jedlá, tiež tradičné, prípadne naše miestne organizácie aby predávali jedlo. 
Veľmi slabá pestrosť ponuky jedál v poslednom ročníku. Podmieniť účasť 
predávajúcich ochutnávkou.

Predseda komisie zístí od účtovníčky, koľko stáli v uplynulom roku akcie 
organizované obcou, ako korešpondovali s navrhovanými príspevkami na 



organizáciu, na základe toho sa zostaví návrh rozpočtu na ďalší kalendárny rok. V 
minulom roku bol rozpočet na kultúrne podujatia vo výške 8 000 Eur.

4/ Modernizácia knižnice

Modernizácia knižnice bola zamietnutá. V budúcnosti sa uvažuje s presťahovaním 
knižnice.

5/ Iné

Richard Drška vyjadril sklamanie nad odmietnutím finančného príspevku od obce na 
organizáciu hodových zábav, aj keď boli združeniu Pjekné mjestečko sľúbené. Pani 
Vítková pripomenula, že obec sa podieľa na organizácii podujatí bezplatným 
poskytnutím priestorov spolu s ďalším servisom.

P. Vítková pripomenula nevyhovujúci technický stav kinosály – ozvučenie, osvetlenie.
Návrhy a rozpočty na rekonštrukciu kinosály má obec k dispozícii. V zlom technickom
stave je aj podlaha na javisku /vystupujúce deti si častokrát roztrhnú odev a hrozí 
zranenie detí/.
Soňa Antálková si vyžiada od prednostu ponuky, ktoré obec obdržala od dodávateľov
na rekonštrukciu kinosály.

ZUŠ žiada obec o príspevok na dopravu a kostýmy na tanečné súťaže ZUŠ, kroje, 
cimbál  v hodnote cca 5 tis. Eur. Soňa Antálková poverila Milicu, aby tieto príspevky 
rozdelili položkovito na dopravu a ostatné náklady.

6/ Záver

Predseda komisie Soňa Antálková poďakovala všetkým prítomným za účasť na 
stretnutí a poradu ukončila.

Zapísala: Daša Krátka
Zápisnicu overil: Patrik Pernecký
Predseda komisie: Soňa Antálková, predseda


